
Pellegrini: Roma zawsze reaguje w ważnych momentach

News - ASRoma.pl

Kapitan Romy Lorenzo Pellegrini był jednym z głównych bohaterów Romy,

która pokonała 4-0 Bodo/Glimt. Oto co powiedział po spotkaniu.

- Można powiedzieć o nas wiele rzeczy, sam osobiście uważam, że możemy się

jeszcze gdzieś poprawić. Jednak nie można powiedzieć, że za każdym razem, gdy

musimy zareagować i wnieść coś dodatkowego, nie robimy tego. Robimy -

powiedział dla Sky Sport. - Jestem szczęśliwy, miałem nadzieję przed meczem, że

ich pokonamy. Wiedziałem, że to będzie trudne, ale wiedziałem też, że zagramy

dobrze.

- Myślę, że w tej chwili ważne jest, aby zachować spokój i nie spieszyć się. Pierwszą

rzeczą, którą przekazuje nam Mourinho, jest wymaganie wiele od siebie. […] Myślę,

że najbardziej lubię w tym zespole to, że nigdy nie zawodzi w ważnych momentach.

O mentalności Romy w europejskich rozgrywkach w odniesieniu do

zeszłorocznych półfinałów Ligi Europy:

- Tym razem jest inaczej, może czujemy większą odpowiedzialność, ponieważ

jesteśmy zespołem, który wciąż musi się rozwijać. Nadal jesteśmy w budowie z

nowym trenerem, ale zdajemy sobie sprawę, że jesteśmy silnym zespołem i to

sprawia, że chcemy mierzyć jak najwyżej.
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